

Discover the Neighbourhood

探索周邊社區



Hysan Place 希慎廣場

This youth-centric shopper's paradise boasts over 120 storesand curated lifestyle concepts.

匯集超過120間商舖的購物天堂,讓年輕人盡情 探索潮流生活風尚。



SOGO Causeway Bay 銅鑼灣崇光百貨

The largest Japanese-style department store in Hong Kong with something for everybody.

全港最大型的日式百貨公司,貨品種類 繁多,能滿足每個人的需求。



Jardine Noonday Gun 怡和午炮

A picturesque spot with a daily noontime gun-firing tradition dating back to colonial times.

英國殖民時期的禮炮鳴放傳統一直 延續至今,午砲每天都會準時鳴響, 為中午報時。



Times Square 時代廣場

One of Hong Kong's largest malls, it is also the site of major city events and exhibitions

香港最具規模的購物中心之一, 亦是最新盛事和展覽的熱門舉辦場地。



Pak Sha Road 白沙路

Trendy brands Leica, NikeLab and Stussy and traditional eateries like Tai Ping Koon offer an old meets new vibe on this atmospheric street. 時尚品牌 Leica、NikeLab、Stussy 與 太平館餐廳等歷史悠久的食肆於 這條小街上並肩而立,洋溢著新舊 交融的獨特氣息。



Jardine's Crescent and Jardine's Bazaar 渣甸坊與渣甸街

These lively street markets dating back to 1845 are beloved for their affordable wares.

這個位於後街的熱鬧市集匯聚大大 小小的排檔,自1845年以來一直以 價格相官的商品備受街坊喜愛。



Lee Gardens One to Six 利園一至六期

An upscale collection of luxury shopping malls with international luxury brands and trendy dining options. 利園區是銅鑼灣頂級購物

中心群,雲集國際奢華品牌 和備受追捧的餐飲選擇。



名店坊

Caroline Hill Road 加路連山道

retail venue offers a dynamic

streetscape for urban explorers.

各式各樣的商店遍布室內及戶外,

為區內標誌性的街道添上活力姿彩。

Causeway Bay for delicious eats 滿載各式本地美食之 特色街道。

Explore this road on



Haven Street 希雲街

Lined with vintage stores and small restaurants. Haven Street is an indie haunt for those in the know.

希雲街兩旁佇立著多間懷舊精品店 和本土小餐館,是區內鮮為人知的消 閒好去處。



奧運橋

An Instagrammable pedestrian bridge that pays tribute to the cities that have hosted the Olympics.

五彩行人天橋的設計概念是向曾舉 辦奧運會的城市致敬,而它亦成為了 拍照留念的熱門地點。





Causeway Bay Terminus 銅鑼灣雷車總站

Enjoy the sight of Hong Kong's iconic "Ding Ding" trams from the Causeway Bay terminus station. 由銅鑼灣電車總站出發,乘「叮叮」 雷車遊覽香港鳥繁華街道的景致。



St. Mary's Church 聖馬利亞堂

East-meets-west at this unique Anglican church that combines Chinese architectural elements with European Renaissance design. 香港聖公會聖馬利亞堂結合中國建築 元素和歐洲文藝復興時期的設計特點: 體現香港中西文化交匯的特質





Happy Valley Racecourse 跑馬地馬場

One of two racecourses in the city. the venue's tradition of hospitality dates back to 1845.

跑馬地馬場是香港的兩個馬場之一, 自1845年至今一直款接廣大馬迷。



Victoria Park 維多利亞公園

Hong Kong's largest park boasts over 19 hectares of sports facilities and is a hub for cultural activities. 香港最大的公園,擁有超過19公頃 的體育設施,亦是文化活動的樞紐。



Tai Hang Fire Dragon **Heritage Centre** 大坑火龍文化館

Heritage centre dedicated to showcasing the cultural roots of the annual Tai Hang Fire Dragon Dance. 這個展館專門為大坑年度盛事 舞火龍而設,展出其起源故事及 傳統文化。



Allure Customised Hair Allure專屬髮型設計

A popular old school hair salon known for its retro interior decoration and live music sessions. 深受歡迎的懷舊髮型屋,以復古室內 設計和現場音樂表演而聞名。





An edgy art gallery and lifestyle space housed within a pre-war heritage building

坐落於戰前文物建築內的前衛 藝術畫廊及時尚活動空間。



Lin Fa Kung Temple 蓮花宮

A historically significant temple in Tai Hang and focal point for the annual Fire Dragon Dance.

這座歷史悠久的廟宇位於大坑,亦是 每年舞火龍活動中, 進行龍眼點睛 開光儀式的場地。





Haw Par Mansion 虎豹別墅

A Grade 1 mansion built in 1935 by the wealthy Aw family of Tiger Balm fame. 虎豹別墅由富豪胡文虎家族於 1935 年興建,獲評為一級歷史建築。



Foo Tak Building 富德樓

A hidden artistic and cultural hub housed withinan old Chinese tenement block

隱藏於舊唐樓中的藝術文化堡壘。



Wan Chai Ferry Pier 灣仔渡輪碼頭

A conveniently located ferry pier for crossings from Wan Chai to Tsim Sha Tsui.

位置方便的渡輪碼頭,為往返灣仔至 尖沙咀提供便利的交通選擇。



Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

One of Asia's most iconic event venues with the Victoria Harbour as its backdrop

坐擁維多利亞港的景色,是亞洲最具 代表性的會議展覽場地之一。